

**Launching Event of VPETCity**  
**Arrangement for Adverse Weather Conditions**

「職專教育城」啟動禮及活動日  
惡劣天氣情況下之特別安排

All visitors are advised to note the following arrangement for the adverse weather conditions applied to the Launching Event of VPETCity.

敬請各參加者留意「職專教育城」啟動禮及活動日主辦單位於以下惡劣天氣情況下所作出之特別安排。

**I. On 24 August 2018**

**2018年8月24日**

1. If an Amber or Red Rainstorm Warning Signal is issued, the event will be held as arranged.

如活動當日發出黃色或紅色暴雨警告信號，所有活動將會如常舉行。

2. If a Black Rainstorm Warning Signal, Pre-No. 8 Special Announcement or Typhoon Signal No. 8 (or above) remains issued until 12:00 noon, the activities to be held on 24 August 2018 will be canceled and those for 25 August 2018 will be held as arranged.

如活動當日中午12時仍然懸掛黑色暴雨、八號預警或八號(或以上)颱風信號，2018年8月24日所有活動將會取消。2018年8月25日之活動則如常舉行。

**II. On 25 August 2018**

**2018年8月25日**

1. If an Amber or Red Rainstorm Warning Signal is issued, the event will be held as arranged.

如活動當日發出黃色或紅色暴雨警告信號，所有活動將會如常舉行。

2. If a Black Rainstorm Warning Signal, Pre-No.8 Special Announcement or Typhoon Signal No. 8 (or above) remains issued until 8:00 a.m., the activities to be held in the morning session on 25 August 2018 will be canceled.

如活動當日上午8時仍然懸掛黑色暴雨、八號預警或八號(或以上)颱風信號，2018年8月25日上午所有活動將會取消。

3. If a Black Rainstorm Warning Signal, Pre-No.8 Special Announcement or Typhoon Signal No. 8 (or above) remains issued until 10:30 a.m., the activities to be held in the afternoon session on 25 August 2018 will be canceled.

如活動當日上午10時30分仍然懸掛黑色暴雨、八號預警或八號（或以上）颱風信號，2018年8月25日下午所有活動將會取消。

4. If a Black Rainstorm Warning Signal, Pre-No.8 Special Announcement or Typhoon Signal No. 8 (or above) is lowered or canceled on or before 10:30 a.m., the activities to be held in the afternoon session on 25 August 2018 will be held as arranged.

如活動當日上午10時30分或之前取消黑色暴雨、八號預警或八號（或以上）颱風信號，2018年8月25日下午所有活動將會如常舉行。

5. Please pay attention to the announcement that made by the Organisers of the Launching Event of VPETCity on its website.

請留意「職專教育城」啟動禮及活動日主辦單位於其網頁公佈的最新消息。